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Nivåvænge Grundejerforening 

Bestyrelsen 

Den 23. september 2016 

 

 

 

Referat af bestyrelsesmøde tirsdag den 24. august 2016 

Mødet blev afholdt hos Peter i nr. 103 

 

Pkt. 1 Godkendelse af referat af møde den 9. juni  

Sker på næste møde. 

Pkt. 2 Evaluering af 50 års jubilæum lørdag den 20. august   

Bestyrelsen var meget tilfreds med forløbet af jubilæumsfesten, herunder: 

- Morgenmad – stor tilslutning 

- Loppemarked – meget hyggeligt 

- Hoppeborgen – meget populær 

- Slushice og popcorn – også meget populære 

- Hus og havevandring – vellykket 

- Tennis – godt 

- Festen – fin deltagelse, dejlig mad, flot tale, god underholdning 

- Oprydning – flot opbakning og solidarisk gennemførelse 

Bestyrelsen siger tak til alle, der har medvirket! 

Pkt. 3 Status på foreningens økonomi 

Bilag udsendt særskilt.  

Vedrørende driften er der ingen bemærkninger. 

For så vist angår de frie midler besluttes, at de bliver stående. 

Til næste år beder bestyrelsen om et halvårsregnskab, som er lettere at vurdere frem for en 

”skæv” periode. 
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Pkt. 4 Status på arbejdsplan 

Bestyrelsen drøftede: 

- Fjernvarme: vi afventer tilbagemelding fra Nordfors 

- Nabohjælp: skilt er på vej 

- Pris på gulv til Bunkeren til forelæggelse på generalforsamlingen: indhentes  

Pkt. 5 Evt.  

Tillægskontrakt med Forsyning Helsingør: håndteres af formanden jævnfør den tidligere 

beslutning i bestyrelsen. 

Sted for næste møde tirsdag den 25. oktober: Jens nummer 134. 

Situationen vedrørende rotter: renoveringen af kloakker mv. ser ud til at have en meget positiv 

virkning på problemstillingen. 

Cykelsti nord for Nivåvænge: kommunen har igangsat etableringen. 

Førstehjælpskasse til Bunkeren: anskaffes. 

 

Ref. Peter 

  

 


